



CIRCULAR / CIRCULAIRE NO. :

FILE / DOSSIER : 35

TO / À : ALL BRANCHES / TOUTES LES FILIALES

DATE: 2 June 2021

SUBJECT / **Amendments to the Poppy Manual (as amended to 21 April 2021)**

OBJET : **Modifications au Coquelicot (tels qu'il a été modifié jusqu'au 21 avril 2021)**

---

Below please find amendments to the Poppy Manual as approved by the Dominion Command Poppy & Remembrance Committee.

Prière de prendre note plus bas du modificatif au Manuel du coquelicot tel qu'approuvé par le Comité du Coquelicot et Souvenir du Commandement national.

**Section 403.ii.m.**

**Section 403.ii.m.**

Amend Section 403.ii.m. paragraph to read:

Modifiez la section 403.ii.m. paragraphe comme suit :

(Prior Provincial Command approval is required)  
Operational Stress Injury Service Dogs: (prior Provincial Command approval is required) 25 percent of the current balance, for the purposes of supporting costs associated with the initial purchase of Operational Stress Injury Service Dogs.

403.ii.m.  
(avec l'approbation préalable de la direction provinciale)  
Chiens de soutien pour personnes souffrant de traumatismes liés au stress opérationnel (TSO) : (avec l'approbation préalable de la direction provinciale) 25 pour cent (25 %) du solde du fonds pour les coûts associés à l'achat initial de chiens de soutien.

**Section 501. iv. f.**

**Section 501.iv.f.**

Amend Section 501.iv.f. paragraph to read:

Que l'énoncé « *les banques alimentaires autres que celles de la Légion,* » soit radié et se lise comme suit :  
501.iv.f.

(That the words "non-Legion administered Food Banks,") be removed to read.  
501.iv.f.

General or non-specific donations to charities, registered or non-registered, or not for profits that do not meet the criteria listed in Sections 401, 402 or 403 of this manual. Examples include, Heart and Stroke Foundation, Canadian Cancer Society, March of Dimes, etc or for administrative or operational expenses of

les dons d'ordre général ou non-spécifique, versés à des organismes caritatifs – enregistrés ou non – ou à but non-lucratif, qui ne satisfont pas aux critères énoncés aux articles 401, 402 et 403 de ce manuel. Par exemple, la *Fondation des maladies du cœur et de l'AVC*, la *Société canadienne du cancer*, la *Marche des dix sous/March of Dimes*,

any organization. When in doubt, contact your provincial command for direction.

etc. ou pour les dépenses opérationnelles ou administratives de toute organisation. Dans le doute, consultez votre direction provinciale.

Freeman Chute  
Coordinator, Poppy & Remembrance Committee